
Ouderraad 23 mei 2023

Aanwezig: Riene, Juliette, Laurent, Wendy, Anaïs, Barbara, Sara, Jamal, juf Evi, Hanneke,
Karlien, Sacha, Olivia

Verontschuldigd: Liesbet, Guillaume, Joris, Jenna
______________________________________________________________________

0. Goedkeuring verslag 25/04/2023
- Het verslag wordt goedkgekeurd.

1. Nieuws van de school
- De directeur is mee op ruimteklassen dus geen nieuws.

2. Nieuws van de voorzitters
- Vandaag is de voorlaatste vergadering, dus we willen kort al even vooruitblikken naar

de activiteiten van volgend schooljaar.
- Bijeenkomst voor ouderraad en leerkrachten.
- Koffiemomenten. Voorlopige werkgroep: Sacha.
- September

Kennismakingsontbijt 1ste kleuterklas en 1ste leerjaar.
- Oktober

Dag van de leerkracht.
- November

2dehandsboekenbeurs & voorleesavond.
- December

1. Kerst/rommelmarktje waar leerlingen cadeautje kiezen voor ouders.
2. Kerstontbijt.
3. Idee: kerstmarkt voor ouders. Buiten met glühwein, muziek, verkoop
kunstwerkjes kinderen, vuurkorf, lampionnentocht, verkoop taarten en wafels
gemaakt door ouders… Mogelijke werkgroep: Jamal, Sacha.

- Spelletjes- of quizavond: doelgroep ouders.
- Maart

Lekkerbekweekend (2 en 3 maart). Juliette geeft aan dat de zaal al vanaf
vrijdagavond geboekt is. Ze checkt met Jaak of het wel nodig is om al vanaf
vrijdagavond te boeken en ze vraagt na hoeveel het kost om het poetsen uit
te besteden (aangezien we nu zelf poetsten en toch moesten betalen).

- Mei
1. Schoolfeest.
2. Kennismakingsontbijt 1ste kleuterklas (met nieuwe instappers).

- Juni
Jogging

- Tekenfund om de groene speelplaats te financieren. Voorstel thema
tekeningen: “groene speelplaats”. Voorlopige werkgroep: Hanneke.

- Andere werkgroepen: kriebelteam, verkeer en milieu.
- Wafelverkoop?

- TO DO tegen de volgende ouderraad:
- Ideeën verzamelen voor een aangepaste formule voor de voorleesavond.
- Nadenken over in welke werkgroep je wil zitten.
- Nadenken over wie trekker wil zijn van een werkgroep.



3. Terugblik activiteiten
- Schoolfeest:

Laurent was een toptrekker en krijgt een applausje. Er wordt geëvalueerd wat goed
ging en wat volgend jaar anders kan:

- We hebben extra glazen nodig voor cava, Duvel en Kriek.
- Het idee van 2 ingangen werkte, maar de tweede kassa moet duidelijker

gesignaliseerd worden.
- Drank- en eetkaarten: volgend jaar €2 per vakje i.p.v. €1.
- De prijs van de drank is democratisch. Dat willen we behouden.
- De vraag wordt gesteld of 4€ te veel is voor frieten. Er werd ook vaak

gevraagd naar hotdogs.
- De muziek stond veel te luid.
- De pizza’s waren lekker, maar er waren er veel over.
- Volgend jaar worden er beter meer waterijsjes en frisco aangekocht. Bolletjes

scheppen vraagt veel tijd.
- De vriezer is stuk! Mocht iemand ergens gratis of goedkoop een vriezer

vinden, dat zou handig zijn.
- Volgend jaar hebben we beter een aparte stand voor koffie en cake. De

combinatie met de ijsjes was moeilijk.
- Alle drank behalve het sap was op. De chips was net voldoende.
- €4 leek wat veel voor een speelkaart. De vraag komt of er een goedkopere

speelkaart kan voorzien worden. Eventueel kunnen we kaarten doneren aan
gezinnen die het minder breed hebben.

- Bij de springkastelen was het vaak erg druk. Op sommige momenten waren
ze onbemand. We vragen ons ook af of de huidige locatie wel de beste is.

- Over het algemeen kregen we veel positieve reacties van ouders!
- De dansjes waren leuk en zeker meester Jelles solo-optreden werd

gesmaakt!
- De frietjes waren goed gebakken. Meenemen naar volgend jaar: de

elektriciteit moet op verschillende circuits staan (keuken en 1ste verdieping).
De friteuses waren nog vuil. We vragen aan het schoolteam om ze proper
achter te laten. Er wordt voorgesteld om volgend jaar de friteuse van Chiro
Stokkel te gebruiken. Dit is wel een gasfriteuse, dus we moeten checken met
de verzekering of dat mag.

- Conclusie: het was een succes!

4. Vooruitblik activiteiten
- Kennismakingsontbijt 31/05

Werkgroep: Liesbet, Juliette, Rikke, Karlien, Jamal

- Jogging 16/06
Werkgroep: Laurent, Bert, Simon, Wendy, Guillaume

- De affiche is af. Rikke gaat een Facebook-event aanmaken. Meester Jelle
organiseert de kleuter- en leerlingenloop. We worden gesponsord door
Babilo. Er gaan opwarmstandjes zijn. Inschrijven kost 5€, inclusief
tijdsregistratie met loopnummer, water en watermeloen. Er gaat ook een
springkasteel zijn.

- De volwassenenloop is ook voor externen dus er mag veel reclame gemaakt
worden. Jaak zou controleren of een bijkomende verzekering nodig is.

- De vraag komt of kinderen die in de opvang zitten ook mogen deelnemen of
moeten de ouders dan aanwezig zijn.



- Praatcafé (Wendy en Guillaume): er worden hotdogs en watermeloen
voorzien.

- Laurent laat nog weten hoeveel Helpende Handen er nodig zijn.

5. Stand van zaken werkgroepen
- Kriebelteam:

Ouders Sophie & Isabelle zijn spontaan gaan kriebelen in 2A & 2B, omdat vele
kinderen al vaak behandeld werden, maar desondanks zijn er nog steeds veel luizen
in deze klassen. Kunnen er reservebriefjes klaarliggen om mee te geven wanneer
ouders spontaan komen kriebelen? Kan het CLB ingeschakeld worden wanneer
ouders hun kind niet behandelen tegen luizen? Moet dit vermeld worden op het
oudercontact?

- Milieu:
Op zaterdag 27/05 wordt er in de moestuin gewerkt. Anaïs gaat vragen aan juf Inez
om dit te posten op Facebook.

- Verkeer:
Gaat de afgevaardigde van de werkgroep verkeer nog naar de mobiliteitsraad? Vanaf
september hebben we een nieuwe afgevaardigde nodig om Quentin te vervangen.

6. Vragen van ouders
- De brievenbus moet nog opgehangen te worden. De leerlingen gaan deze eerst nog

schilderen.
- Hoe en wanneer wordt er gecommuniceerd wanneer er een leerkracht langer

afwezig is?
- Er bestaat wat bezorgdheid onder de ouders van kleuters over de uitval bij

kleuterleerkrachten.
- Ouderraad en helpende handen: het blijft moeilijk om genoeg helpende handen te

vinden voor activiteiten. Is het een idee om in september een brief mee te geven met
de kinderen met daarin de boodschap: “we verwachten dat u minstens 1 shift komt
meedraaien bij 1 activiteit”? Dit is een minimum aan engagement dat we misschien
wel mogen verwachten. Het kan ook deel zijn van het schoolbeleid, waarbij een
ouder bij inschrijving van zijn/haar kind toestemt zich te engageren om 1 uur van
zijn/haar tijd aan de school te geven. Voorbeeldzinnetjes: “ik engageer me om 1 uur
van mijn tijd aan de school van mijn kind te geven” of “de school verwacht dat ouders
zich engageren”.
Er wordt geopperd dat taal soms een drempel is. Hoe pakken we dit aan? We
kunnen in het begin van een jaar een foto maken van de leden van de ouderraad met
tekstballonnetjes erbij waarin staat welke talen we spreken.
Een andere praktische oplossing kan zijn om gerichter te sturen voor welke taak we
nog helpende handen zoeken.

Volgende ouderraad
- Dinsdag 20 juni 2023


